
 לקהילת בית אלפא שלום רב.

אישה של רועי אני נגה גרינבאום )שריבמן( בת בית אלפא, בת של רחל ורנתי אחות של ניר ונדב, 

שנה )מי ייתן ונצליח לעשות יום   30חיה בחפצי בה הקיבוץ השכן כבר קרוב ל  אמא לשלושה בנים.

 אחד דברים ביחד, חייבים להיות אופטימיים...(  

מנהלת משאבי אנוש במקצועי ומדריכת רכיבה על סוסים )הרבה מכם מכירים אותי מהטיולים  

 .אחה"צ( אורווהל

למוצרי השקייה(, ניהלתי שם את המשרד בה הרבה שנים )מפעל קטן -בעברי עבדתי במפעל בחפצי

לאחר מכן שנפתח התפקיד בחפצי בה לניהול משאבי אנוש החלטתי שאני רוצה לנסות וכמו ו

 שאומרים השאר היסטוריה.

של  יביבה כחמש שנים. במקביל עבדתי בניהול אדמיניסטרט-עסקתי בניהול משאבי אנוש בחפצי

 אגודת המתיישבים שקמה עם בניית ההרחבה. 

בנוסף החלטתי שאני חייבת ללכת ללמוד את המקצוע יותר לעומק וסיימתי תואר ראשון בניהול 

 . משאבי אנוש )יש לומר בהצטיינות, רחלה ורנתי היו מאוד גאים(

כאשר סיימתי ללמוד התחלתי לעבוד גם בניהול משאבי אנוש בקיבוץ בית השיטה. לא היה שם 

 מפה לשם כבר עברו שנתיים וחצי. תו מאפס. תפקיד כזה בעבר והייתי צריכה לבנות או

למדתי עם השנים שמשאבי אנוש בסופו של דבר זה עבודה עם אנשים, עם כל המורכבויות שלה אני 

על כל גווניהם )ממנהלים שלו העובדים זה קיבוץ ששגשג ממאוד אוהבת את זה. אני חושבת שקיבוץ 

ביותר, זה עובדים שהרווחה שלהם חשובה  עושים את מלאכתם בצורה הטובה ועד אחרון העובדים( 

  ,והתפקיד שלי לדאוג שכל הגלגלים יעבדו בסנכרון ביחד הזה ויש מי שרואה אותם. אני נכנסת בתווך

 הצלחה שלי תהיה הצלחה של בית אלפא.  

אני חושבת שגם ההיכרות שלי עם הקהילה של בית אלפא יכולה לתרום )מחפצי בה למדתי שלעבוד 

בסוף כשאתה מכיר את הנפשות הפועלות יותר קל לך  לך זה מורכב אבל אפשרי(, בתוך הקהילה ש

 להשתלב ולעסוק בעשייה.

לסיכום, אני מרגישה קצת כמו לחזור הביתה, אני המון בבית אלפא מחוברת דרך המשפחה, הקיבוץ  

 .לא זר לי

 אני מקווה שאני אבחר ושנצא לדרך משותפת ביחד. 

  נגה.

 

 

 


